
Zápisnica č. 22/2004 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 20. decembra 2004 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan 
Petráš, Karol Jelemenský, František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, 
Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár, Katarína 
Hrušková. 

 
Neprítomní: 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Virtuálna akademická knižnica STU (pror. Redhammer) 
2. Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2003/2004 (pror. Kalužný) 
3. Sumarizácia akreditácie študijných programov (pror. Kalužný) 
4. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2003/2004 (pror. Kalužný) –

Príloha č.1. 
2) Sumarizácia akreditácie študijných programov (pror. Kalužný) – Príloha č.2. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  5/20/2004, 6/20/2004, 1/21/2004, 2/21/2004, 3/21/2004, 4/21/2004, 

6/21/2004 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Poznámky k plneniu úloh: 
 
Dekan Petráš: Navrhol zorganizovať spoločné školenie pracovníkov STU, ktorí majú alebo 

môžu mať prístup k aplikáciám IS STU s osobnými údajmi o právach 
a povinnostiach ustanovených zákonom č. 428/2002 Z.z. a o zodpovednosti 
za ich porušenie. Na školení za fakulty sa zúčastnia prodekani, tajomníci 
a ďalšie osoby, ktoré prichádzajú do styku s osobnými údajmi. 

 
Úloha KR č. 1/22/2004 
Rektor STU ukladá úlohu dodať Prof. Horváthovi zoznamy pracovníkov STU, ktorí sa 
zúčastnia spoločného školenia, ako to vyplýva z Bezpečnostného projektu STU. Prof. Horváth 
následne zorganizuje školenie týchto pracovníkov STU. 
Z: Dekani fakúlt, vedúci súčastí STU 
T: 20. 1. 2005. 
 
 



Dekan Molnár: Mal pripomienku k aktualizácii dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 
2005. Najprv by bolo potrebné urobiť vyhodnotenie za rok 2004 a potom 
stavať plán na rok 2005. 

Pror. Špaček: Načas dodali podklady len FEI a FIIT STU, oneskorene SjF STU a ostatné 
fakulty ešte nedodali nič. 

 
Úloha KR č. 2/22/2004 
Rektor STU ukladá úlohu dodať podklady pre aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja STU 
za fakulty, ktoré tak neurobili v stanovenom termíne. 
Z: Dekani fakúlt 
T: 22. 12. 2004. 
 
 
K bodu 1 Virtuálna akademická knižnica STU (pror. Redhammer) 
Pror. 
Redhammer: 

Jedná sa o doplnenie časopiseckej bázy v knižniciach STU 
a o celouniverzitný elektronický prístup do databáz. Pripomenul finančnú 
náročnosť tohto projektu. V roku 2005 bude potrebné uhradiť poplatok za 
rok 2005 a súčasne aj zálohovú platbu na rok 2006, aby sa finančné toky 
v budúcnosti normalizovali. FEI STU má tiež pristúpiť k databázam 
Elsevier Science Direct. Navrhuje:  
- prístup do databáz zachovať celouniverzitne 
- vykrývanie poplatkov riešiť už pri návrhu rozpočtu do AS STU, t. j. 
predtým, než dotácia odíde na fakulty. 

  
Dekan Janíček: Pri vzniku novej fakulty FEI stratila prístup do tejto databázy a prosí tento 

problém čo najskôr vyriešiť. 
Dekan Bakoš: Cez SCHK sa FCHPT STU dostala do rôznych databáz 
Dekan Gál: Len veľmi málo titulov, ktoré sú obsiahnuté v databázach je relevantných aj 

pre architektov – dá sa s tým niečo robiť ? 
Pror. 
Redhammer: 

Šírka prístupu do databáz závisí od odberu. Pri kúpe niektorých titulov 
získame prístup do balíka titulov navyše. 
Prístup FEI STU do databáz sa musí vyriešiť rokovaním s dodávateľom, 
ktoré sa uskutoční veľmi skoro. 

 
StanoviskoKR č. 1/22/2004 
KR STU berie na vedomie informáciu o virtuálnej akademickej knižnici na STU. 
 
 
K bodu 2 a 3 Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2003/2004 

 (pror. Kalužný) 
Sumarizácia akreditácie študijných programov (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil rozsiahlu písomnú správu k tomuto bodu rokovania a stručne 

komentoval každú z 11 kapitol, ktoré správa obsahuje. Rovnako predložil 
písomne aj zoznam všetkých akreditovaných študijných programov tak 
v dennom ako aj externom štúdiu a pre všetky 3 stupne VŠ vzdelávania. 
Konštatoval zvýšený záujem o Bc. štúdium na STU v prijímacom konaní 
v roku 2004, ale počet zapísaných študentov tým prakticky nebol 
ovplyvnený. Ďalej poukázal na to, že z MŠ SR došiel neskoro počet miest 
pre doktorandské štúdium, čo narobilo mnohé problémy na fakultách – dúfa, 
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že v nasledujúcom roku sa to nebude opakovať. 
Diskusia k obidvom predloženým materiálom bola spoločná: 
  
Dekan Janíček: Na FEI STU doteraz nedostali dekrét o akreditácii doktorandského štúdia 

mechatroniky. Došlo k vyjasneniu si pojmu malá akreditácia – jedná sa 
o aktivity v rámci zákona o ďalšom vzdelávaní. 

Dekan 
Jelemenský: 

 
V správe nie je zmienka o štúdiu v jazyku anglickom 

Dekan Petráš: Vyzdvihol úroveň aj obsah predloženej správy o vzdelávacej činnosti na 
STU. Žiada stanovisko k tomu, že na STU nie sme akreditovaní na 
habilitácie a inaugurácie. Dal otázku, či s akreditáciou nesúvisí skladba 
funkčných miest docentov a profesorov. 

Rektor Báleš: Informácie z MŠ SR: v legislatívnej rade vlády SR už bola schválená 
príslušná vyhláška. Je potrebné okamžite nachystať všetko potrebné na 
podanie habilitačných a inauguračných práv pre všetky odbory, ktoré 
chceme akreditovať. 

Dekan Molnár: Ponúkol sprostredkovanie kontaktu s predsedom akreditačnej komisie 
v tomto smere. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Hospitačná činnosť je len jeden aspekt riadiacej a kontrolnej činnosti. 
Riadiaca činnosť vo vzdelávaní na úrovni STU chýba. Nevenuje sa 
systematická starostlivosť o mladých učiteľov. V sociálnej oblasti bol 
vypracovaný nový ubytovací poriadok. 

  
Uznesenie KR č. 1/22/2004 
KR STU sa uznieslo, že v letnom semestri akademického roku 2004/2005 bude navrhnutý 
systém vzdelávania mladých učiteľov na STU. 
 
Stanovisko KR č. 2/22/2004 
KR STU berie na vedomie „Správu o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 
2003/2004“ ako aj sumarizáciu akreditovaných študijných programov na fakultách STU. 
 
 
K bodu 4 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš:  

-Nedostal žiadne pripomienky zo strany fakúlt k Správe o stave vysokého školstva 
(pripomienky poslala iba FEI STU) a rovnako aj k Stratégii rozvoja vysokého školstva. 
Predpokladá súhlas vedení fakúlt s obsahom týchto správ, keď neposlali žiadne 
pripomienky. 
-Upozornil dekanov, že došlo k podstatnému nárastu dane z nehnuteľností, čo pre STU 
bude znamenať 50 až 60 mil. Sk. Treba urýchlene vstúpiť do rokovania s primátormi 
mestských častí, kde nehnuteľnosti máme. 

 
Úloha KR č. 3/22/2004 
Rektor STU ukladá úlohu písomne nahlásiť rektorovi STU ako sú rozdelené referáty 
prodekanov na jednotlivých fakultách STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 15. 1. 2005. 
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 Rektor Báleš:  
-Požiadal dekanov, aby venovali patričnú pozornosť dodávaniu podkladov pre pridelenie 
dotácií 
-Vyzval dekanov, aby zachovali jednotnú osnovu Annual reportu, tak, ako to bolo 
doteraz. 
-Poplatky súvisiace so vzdelávaním realizovať jednotne na všetkých fakultách STU cez 
bežný účet. Bude vydaná smernica k výške týchto poplatkov. 

2) Prorektor Molnár: 
Informoval o stave implementácie IS ku mzdám na STU. Jedná sa o databázu 
ORACLE, testované boli výpočty miezd a všetkého, čo s tým súvisí. V súvislosti 
s implementáciou Bezpečnostného projektu na STU sa budú nanovo definovať 
prístupové práva. V januári 2005 bude školenie príslušných pracovníkov s reálnymi 
údajmi. 

3) Kvestorka Žideková: 
Poskytla informácie k dotáciám na rok 2005. Kvôli Štátnej pokladnici musíme do 
24.1.2005 vedieť exaktné čísla. 15 % peňazí bude delených podľa výsledkov vo vede. 
Projekty s cieľom energetických úspor budú uprednostňované. 

4) Prorektor Kalužný: 
Termíny maturít na stredných školách budú do 10.6.2005. Prijímacie skúšky na vysoké 
školy musia byť plánované po tomto termíne. 

5) Prorektor Bučko: 
Plánovací kalendár investícií na rok 2005 zatiaľ nie je možné zostaviť, lebo nevie objem 
pridelených investičných prostriedkov, bude známy až v januári 2005. 

6) Prorektor Špaček: 
Knižnice na fakultách evidujú len počet knižničných jednotiek a nie počet knižničných 
titulov – táto informácia je zatiaľ nedostupná. 

7)  Predseda UOO Bobok: 
Výbor UOO prijal návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2005. Bude doručený Vedeniu STU, 
aby mohlo byť započaté rokovanie o KZ na rok 2005. 

8) Dekan Jelemenský: 
Informoval o projekte AUTOSTUBA. Do 15.1.2005 má byť tento materiál predložený 
do vlády SR.. 

9) Dekan Molnár: 
Poukázal na presun práv na udeľovanie habilitácií a inaugurácií medzi FEI a FIIT STU. 
Dekan FEI Janíček pripomenul, že neboli dodržané dohody, ktoré boli urobené medzi 
dekanmi FEI a FIIT v tomto smere. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. Dušan PETRÁŠ, PhD., dekan SvF STU 

 

Doc. Ing. Robert REDHAMMER, PhD., prorektor STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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